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Terms and Conditions  
والاحكامالشروط   

 

Data Only Packs  

• Price includes VAT 

• Data allowance (1GB) will be credited daily during the validity of the pack 

• 30 GB Local Data Pack is valid for 30 days from date of subscription 

• For Packs with Starzplay: You will get free Starzplay Entertainment Subscription valid for 30 days from pack 
subscription date 

• Data can be used within the UAE only 

• In bundle data will be consumed at 30KB pulse 

• You will be notified at 50%, 80% and 100% of your consumption 

• Unused allowances will be forfeited 

• All offers are one-time packs  

 الأسعار شاملة للضريبة  •

 خلال فترة الاشتراك يومياً  (1GB) يتم إضافة رصيد البيانات •

 يوم من تاريخ الاشتراك   30صالحة لمدة    30GBبافة ال  •

 يوم من تاريخ الإشتراك بالباقة   30صالح لمدة  Starzplayستحصل على اشتراك مجاني ب   : Starzplayللباقات التي تشمل اشتراك مجاني ب  •

 يمكن استخدام البيانات والدقائق داخل دولة الإمارات العربية المتحدة  •

 30KBيتم استهلاك بيانات الباقة على أساس  •

 البيانات أو الدقائق ٪ من 100٪ و80٪ و 50سيتم اعلامك عبر رسالة نصية عند استهلاك ل  •

 لا يمكن ترحيل البيانات أو الدقائق الغير مستخدمة  •

 الاشتراك في الباقات يكون لمرة واحدة ولا يجدد تلقائيا  •

 
 

Data and Minutes Packs 

• Price includes VAT 

• Data allowance (1GB) will be credited daily during the validity of the pack 

• Minutes are valid for 30 days 

• Pack is valid for 30 days from date of subscription 

• For Packs with Starzplay: You will get free Starzplay Entertainment Subscription valid for 30 days from pack 
subscription date 

• Data and minutes can be used within the UAE only 

• Minutes can be used to call any local number (Calls to local premium numbers are not included and will be 
charged at standard rates) 

• Out of bundle voice charges and charging pulse will follow current tariff plan 

• In bundle Minutes will be consumed on per minute basis 

• In bundle data will be consumed at 30KB pulse 

• You will be notified at 50%, 80% and 100% of your consumption 

• Unused allowances will be forfeited 

• All offers are one-time packs  

 الأسعار شاملة للضريبة  •

 يوم   30يومياً لمدة  (1GB) يتم إضافة رصيد البيانات •

 يوم   30الدقائق صالحة لمدة   •

 يوم من تاريخ الإشتراك  30الباقة صالحة لمدة  •

 يوم من تاريخ الإشتراك بالباقة   30صالح لمدة  Starzplayستحصل على اشتراك مجاني ب   : Starzplayللباقات التي تشمل اشتراك مجاني ب  •

 يمكن استخدام البيانات والدقائق داخل دولة الإمارات العربية المتحدة  •

 مل دقائق محلية: يمكن استخدام الدقائق المحلية للإتصال بأي رقم محلي )لا يشمل العرض المكالمات إلى الأرقام المميزة المحلية( شللباقات التي ت  •

 في حال استهلاك الحزمة بالكامل سيتم احتساب اسعار المكالمات بحسب خطة التعريفة الخاصة بك  •

  اقة على أساس الدقيقةيتم استهلاك الدقائق المضمونة في الب •

 30KBيتم استهلاك بيانات الباقة على أساس  •

 ٪ من البيانات أو الدقائق 100٪ و80٪ و 50سيتم اعلامك عبر رسالة نصية عند استهلاك ل  •

 لا يمكن ترحيل البيانات أو الدقائق الغير مستخدمة  •

 الاشتراك في الباقات يكون لمرة واحدة ولا يجدد تلقائيا  •


